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          19/06/2019 
    

 19-6מן המניין  ישיבת מועצה הנדון :
 

 .במשרדי המועצה המקומית 21:00 תשע"ט בשעה י"ג סיוון  16.6.19  -ה א'הישיבה התקיימה ביום 

 :משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום:

 אישור תב"רים. .1

 :אישור שינוי בתב"ר הבא

 תב"ר מס' תב"ר
תקציב 
 מאושר

 הוספה
תקציב 
 מעודכן

661 
החלפת תאורת 

 גדר 
 408,000 ) משרד  הביטחון(  100,000 308,000

 

 :אישור התב"רים הבאים

 מימון משרד ממשלתי סה"כ תקציב תב"ר
מימון קרנות 

 רשות

  ₪ 0 משרד הביטחון  2,400,000 הקמת גדר מחוזקת ) מגן צפון(

  ₪ 0 משרד החינוך  14,000 עמדת שמירה 

 

 1-19דו"ח רבעוני  .2

 מינוי וועדות  .3

 כממונה על תלונות הציבור. המועצה שמעון דריהם מבקר מינוי .4

 כממונה על חופש המידע.המועצה קובי נגר מנכ"ל  מינוי .5

 מינוי גייל זיו כאחראית הממונה להטרדות מיניות. .6

 

 ים: נוכח

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 מנכ"ל המועצה –קובי נגר 
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 .שונות .7

 .דיווחים .8

 

 נדון והוחלט:

 אישור תב"רים – 1לסעיף 

 אש"ח ללא מאצינג. 100החלפת תאורת גדר הגדלה של  :דוד 

  מאושר פ"א

דר חזקה יותר ומאסיבית יותר קילומטר בג 2.5את כל גדר המערכת  נחליף -גדר מחוזקתהקמת  דוד:

 הפנימית של מטולה.גדר של מדובר בחצי מטר מהקיים, כתהיי גבוהה בטחון, יאפיון של משרד הב

 מאושר פ"א

 .בצד האחורי של גן הילדיםלטובת הגנים, תוצב  –עמדת שמירה 

 מאושר פ"א

 19-1דוח רבעוני  – 2לסעיף 

שנים אנחנו מסיימים באיזון מתוך אחריות שלי ושל  3שנה ללא איזון תקציבי ואחרי  30אחרי  דוד:

 באיזון תקציבי.את הרבעון הזה בסוף מטולה אחרי הרבה מאוד שנים מסיימת שוב  .עובדי המועצה

 : בליווי חשב מלווה והלוואות נלוות. אפשר להגיד חשב מלווה זו לא בושה.איריס

 .אז יש בה להתגאות : יש רשויות שמתדרדרות עם חשב מלווה  ואנחנו לאחגי

. יש שיפור משמעותי בכל הפרמטרים בשלוש השנים נתן סקירה מקיפה על הדוח הרבעוני :זיצריעקב 

 שמאזנים .שנים רבות מטולה התמודדה עם קשיים כלכליים.האחרונות. רואים את זה בנתונים 

 יש גידול בהכנסות העצמיות? ליאור:

מינוריות, בישיבה הקודמת אושרה ארנונה לפי טייס אוטומטי, אין הרבה מקורות אבל  ,: ישזיצריעקב 

המלון לא , בתי ההתעשיימטר בארנונה, הבנקים,  2,000קיימים. יש קצת יותר בתים, היה גידול של 

 אש"ח הרוב בארנונה. 150 -. הגידול קטן, יש גידול הוא קייםעלו

 אחת, אבל לא ממש גידול. הסתכלות זו זווית ליאור:

 זה גידול, לא מהותי. זיצר:יעקב 

 במייל.הצגתו בקשה אישית לקבל את הדוח הזה לפני  ליאור:

 מינוי וועדות – 3לסעיף  

 בוועדת הנהלה את הנציג לחגי רוזנבאום.בעקבות פרישתה של רווית מהקואליציה, אני מציע להחליף 

 , חגי, רוית: דוד, אבי, דוריתבעד

 ליאור, איריס. נגד:

 ועדת איכות הסביבה: 

 אני כיו"ר  דוד:
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 דוד, אבי, דורית וחגי. בעד:

 ליאור, איריס ורוית נגד:

 רוזנבאום: חגי ועדת מכרזים

 דוד, אבי, דורית וחגי. :בעד

 : ליאור, איריס ורויתנגד

 חגי רוזנבאום ועדת חינוך:

 : דוד, אבי, דורית וחגיבעד

 : ליאור, איריס ורויתנגד

 כממונה על תלונות הציבור שמעון דריהם מבקרהמינוי  – 4לסעיף 

 החלטה:

 מאושר פ"א

 קובי נגר כממונה חופש המידעהמנכ"ל מינוי  – 5לסעיף 

 החלטה:

 מאושר פ"א

 גייל זיו כאחראית הממונה להטרדות מיניותהמזכירה מינוי  – 6לסעיף 

 החלטה:

 מאושר פ"א

 שונות– 7לסעיף 

. אין ולצערי הרב אני פועל מול כל ראשי הרשויות באשכול והאשכול לא ממלא את ייעוד: וטרינריה

 אלראשי רשויות הצפון ועל החלטות הצפון של יבאמת גוף שאכפת לו ודואג לתושבי הגליל, גם בפניותי

ואנחנו במשרות ובבירוקרטיה והאשכול מנפח את עצמו  כל אחת בעצמה מיושמות. הרשויות שקועות

במועצה ולדעתי גם האשכול צריך עשיתי פה סדר והתייעלות כפי נפגעים בזה שהאשכול מקבל ומחלק, 

 .לעשות. ניפוח מנגנונים גורם לבזבוז כספי ציבור

 ?בזה : מי עוד שותף איתךליאור

אבל  איתי שמסכימיםלא מעניין אותי האחרים. יש לא מעט מהרשויות  ,אני קיבלתי את ההחלטה דוד:

הגדרה מי לא לפעול יחד כאשכול  ל . כשיש החלטת ממשלה אני דורשאיפה שהם נמצאים נוח להם

כול יהיה אפקטיבי ושיזרימו כספים תומך בשמאל, או ימין, צריך לעשות סדר ורעש ולגרום לכך שהאש

לצפון עפ"י ההחלטות שהתקבלו. לצערי ראש הרשויות כל אחד שקוע בישוב שלו ואין באמת חיבור או 

  דאגה אזורית.
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רמה  הוקם בכל תרועה הווטרינריהרוצה לדאוג למועצה שלי וגם לאזור בכלל. מערך  כראש מועצה  אני

י פשוט מאכזב, לא עומד בציפיות, השירות ניתן באופן חלק ולצערי הרבשאני הראשון שבירך על כך 

 ונים אותם הם מציגים אינם נכונים.. הנתביותר והמצב אף נהיה חמור מהשירות שקיבלנו קודם לכך

 הכניסה למערך האשכול הייתה בהצבעה, למה כשיוצאים לא מעבירים הצבעה? רוית:

לא עבר את ועדת איכות הסביבה? בכל פנייה שלי שנושא כמו זה איזה כלביות יש לך? איך יכול להיות 

  רהווטרינאני ואתה עם  כשנכנסנו לאשכול היה מסוכם וישבנו יחד לאשכול קיבלתי התייחסות מלאה,

עשית מהלך בלי לחשוב פעמיים, יצאת ושעל כלב ראשון לא משלמים. כבדים ואמרנו שלא יתנו קנסות 

באזור, יש לי כלבים ואני מטפלת  םלווטרינרייאין לכם תשובות לתת שיו בלי שיש לך מערך בנוי ועכ

 בהם, אם הכלב שלי ננשך אני רוצה לדעת שיש לי מעטפת מלאה ובטחון מלא.

 הלוכד האינטרס שלו כספי, לוכד יעשה עלינו קופה.מה גם ש ליאור:

 משהו חלופי.: ההצעה שלי לסדר היום הייתה שתשב ותבדוק, אל תרוץ לפני שיש לך רוית

 נו וטרינר ולכידה עפ"י החוק. אנחנו נמצאים הנוהל הצעות מחיר והשירות ישתפר לתושבים.: יש לדוד

צדדי כי החוק מאחורייך, מחר אני הולכת לחסן את הכלבים שלי, לאן -אתה עושה צעד חד רוית:

מדווחים? אתה מעלה את הנושא עכשיו, אבל בפועל כבר החלטת לבד וביצעת לבד. כבר עזבת לפני 

  כמה שבועות את האשכול. אז למה אנחנו מצביעים על זה רק עכשיו??

 : מי משלם לו?איריס

 מי בעד? משלמת כמו ששילמה לאשכול. קומית: המועצה המדוד

: לפני הדיון אמרת שהנושא לא מועלה להצבעה, אז למה אנחנו צריכים להצביע על זה עכשיו? רוית

 אתה וחברי הקואליציה הופכים את המליאה לחותמת גומי!

 טרינריהולהחזיר את הסמכויות למועצה ממערך הו :החלטה

 : דוד, אבי, דורית וחגיבעד

 ליאור, איריס ורוית. נגד:

 דיווחים – 8לסעיף 

 21:00אבי נדיב יצא: 

 21:03אבי נדיב נכנס: 

 

 השנה כמיטב המסורת התקיים שוב הפסטיבל במטולה במתכונת מורחבת  -פסטיבל השירה

שכללה ארבעה ימי פסטיבל. נוכחות של אורחים הרבה מעבר לממוצע הרגיל ולצד תכנים 

ואומנים מהשורה הראשונה הביאו את הפסטיבל לשיא חדש. במהלך הימים כולם האולמות 

והיה מהנה לראות זאת לצד זאת וחצרות הבתים היו בתפוסה מלאה של מבקרי הפסטיבל 

התיירות במושבה שגשגה והכל היה מלא. בסיכום הראשוני שעשינו עם בית הקונפדרציה, 

 ההפקה והמועצה כמעט ולא היו תקלות. בני נוער רבים מהמושבה השתתפו  בשכר כחלק 
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מהפסטיבל וראינו תושבים נוספים שהגיעו השנה לקחת חלק פעיל בימי הפסטיבל. המועצה 

שקיעה השנה המון משאבים הן מול המשרדים בתקצוב והן בהקצאת המבנים, מנקים ה

אני רוצה להודות לבית הקונפדרציה, הנהלת הפסטיבל, ההפקה וצוותי  ותקצוב קבוע.

. אנו נמשיך להצעיד את פסטיבל 22המועצה שפעלו להצלחת הפסטיבל במטולה זו השנה ה

 זה כמיטב המסורת גם בשנים הבאות.

 כמיטב המסורת גם השנה חגגנו את חג  -תהלוכה המסורתית ואירוע קהילתי -י שבועותאירוע

השבועות המסורתי במושבה. במהלך התהלוכה הבאת הביכורים והכנסת ילדי מטולה הבאים 

 בשערינו זכינו כולנו לחוות את החג. אני שמח על כך שאנו ממשיכים את המסורת וממשיכים 

 

. רוצה לומר תודות לכל העוסקים במלאכה, המתנדבים הרבים, להוביל ארועי חג משובחים

 להנהלת המרכז הקהילתי, לאלכס, יואב ולעובדי המועצה. 

 כחלק מתפיסת המועצה שאני עומד בראשה והיעד להגדיל את כמות  -פסטיבל האופנועים

הפסטיבלים במושבה, ערכנו במושבה את פסטיבל האופנוענים הראשון. רעיון שהעלה בפני 

ניר זמיר שהוא חובב אופנועים הגיע לידי מימוש ובביקורים שערכתי יחד עם ניר אצל יבואני 

האופנועים בארץ, הבנתי כי יש סיכוי לפסטיבל מעין זה להצליח. בלוחות זמנים מאוד מאוד 

קצרים הצלחנו לארגן פסטיבל שהיה תפארת ומופת לאופנוענים שגדשו את המושבה. 

אופנוענים ואופנועים. בחודש הקרוב  1500למעלה מ מטולה שו אתבשלושת ימי הפסטיבל גד

לנסות ולקבע את . אנו נקיים ישיבת סיכום והפקת לקחים ונקבע לוחות זמנים ומקורות תקציב

הפסטיבל כמסורת במושבה. אני רוצה להודות לכל העוסקים במלאכה, לסגני אבי נדיב 

בל בליווי צמוד, לצוות ההפקה בניצוחו של שהחליף אותי בהכנות האחרונות וליווה את הפסטי

 שמואל חזן, להנהלת המרכז הקהילתי היו"ר ארזה אנטלר וצוותה 

בהתגייסות המטורפת  'המרכז אלכס, לקובי ולצוותי המועצה, איתן, המשק, יערה וכו ולמנהל 

את להצלחתו של הפסטיבל ולניר זמיר שהוכיח כי תושב שרוצה באמת לעשות יכול לממש 

מו. אין לי ספק כי פסטיבל זה תרם משמעותית לתיירות במושבה ולפיתוח התרבות חלו

 שהנהלת המועצה מובילה.

 סטאטוס פרויקטים-: 

 אנו נמצאים בסיום בניית מגרש השחב"ק, פרויקט שהתחלנו לפני למעלה משנה עם  -שחב"ק

ומשרד  קבלת התב"ר ולפני כחודשיים התחלנו את הפרויקט. השבוע יגיעו נציגי פיפ"א

הספורט לאשר את המגרש. המגרש יהיה לטובת הציבור הרחב תושבי המושבה ויהיה 

 בפיקוח שלנו או של המרכז הקהילתי, נעול וכל תושב ותושבת יוכלו להשתמש במגרש.

 עדיין בעבודה מעריך שבחודש הקרוב נסיים את הפרויקט. -שביל האופניים וגינת הכלבים 
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  והטיילת המזרחית. במהלך החודש  7בשעה טובה יצאנו בחמישי האחרון  למכרז עבור כביש

הקרוב נסיים את תהליכי המכרז ונוציא אל הפועל עוד פרויקט שיקדם את מטולה בהיבטים 

רבים, תחבורה, ביטחון ותיירות. לצערי עדיין לא נסגר סופית סוגיית רט"ג אבל אין לנו ברירה 

 העבודה. ואנו מבצעים את

 למתחם זה קיים כרגע היתר הריסה והגשנו בקשה להיתר בניה.  -בית הספר ואולם הספורט

בית הספר בדיוק כפי שהצגנו.  בשבוע שעבר קיבלנו ממשרד החינוך אישור על תוכנית

לתוכנית זו יש סטאטוס קבוע של המתכנן, יחד עם גורמי המועצה ואנו מתקדמים לפי 

התוכניות. חשוב לזכור שישנם לא מעט בירוקרטיות בפרויקט זה, שנאי חשמל שנמצא בתוך 

 בית הספר ואמור להיות מועתק )נמצא בתכנון חברת החשמל(, הסכמי חכירה מול המנהל 

שלא היו קיימים ורק לאחרונה אחרי כשנה וחצי של עבודה חתמנו עליהם מול המנהל. 

 העתקת החשמל למבנה שלא נהרס, הפרדת קווי המים בין בית הספר והאולם 

לשאר המבנים שמסביב ועוד. לשמחתנו סיימנו את השלב הזה וכרגע ממתינים להיתר בניה 

 ואז נבצע את ההריסה יחד עם הבניה.

 לאחר בקשתי לפני כשנתיים משר הביטחון ואנשי משרדו, נתבשרנו לפני  -טיגרטמבנה ה

כשבועיים כי משרד הביטחון שיחרר את המבנה והשטח לרמ"י. במקביל בעבודה השוטפת 

אנו חותמים על הסכם חכירה מול רמ"י. במקביל לכל זה אני מקדם מספר תוכניות ובקרוב 

תוכנית שאיתה אצא לגיוס כספים לשיקום המקום.  נתחיל בתכנון ראשוני של המקום, בהכנת

ככלל בשטח יעשו שימושיים ציבוריים לצד כלכליים על מנת לתוך כלכלית שטח זה. אני שמח 

וגאה להשיב את השטח לאחר עשרות שנים לראשות המועצה ומודה לשר הביטחון ולאנשי 

מחוז צפון רמ"י וצוות משרדו בכללם קובי אלירז ובמנכ"ל אודי אדם, לתמיר ברקין מנהל 

 משרדו. 

 בשבוע שעבר הגיע אלינו לביקור עבודה ראשון אלוף פיקוד הצפון  -ביקור אלוף פיקוד צפון

האלוף אמיר ברעם. ביקור זה של האלוף הוא הראשון שהוא מקיים בישובים. בביקור הצגנו 

יר את ומכ 91את המושבה )צריך לזכור שהוא היה עד לפני כשלוש שנים מפקד אוגדה 

מטולה ( ואת האתגרים הביטחוניים הרבים איתם אנו מתמודדים ובכלל זה את סוגיית 

המנהרות וסוגיית המצלמות לישוב ואף ביקשתי לבצע בדיקה נוספת סביב שטחי מטולה 

לוודא בשנית שאין עוד תוואי מנהרות בגזרתנו. האלוף לציטוט עם שלושה סימני קריאה 

ת שאין עוד מנהרות סביב המושבה וביקש שאודיע על כך הצהיר כי צה"ל יודע בוודאו

לתושבים. ראיתי אדם קשוב לצרכי המערכת האזרחי שהבין את חשיבותה של המושבה 

והאתגרים הביטחוניים העומדים לפנינו. סיכמנו להמשיך את תהליכי העבודה בניינו ובמקביל 

 וסף בחירום לכניסה ויציאה הבטיח האלוף לקדם את הנושאים שלא מתקדמים ובכלל זה ציר נ
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מהמושבה. האלוף הבטיח להגיע בחודשים הקרובים לשיחה עם תושבי המושבה ולהציג את 

 עמדתו.

 בסיור ובפגישת עבודה שקיימתי עם מנכ"ל  -סיור עם מרדכי כהן מנכ"ל משרד הפנים

המשרד, מנהל המחוז בועז יוסף וצוות משרד הפנים הצגנו מקרוב את האתגרים השוטפים 

 איתם אנו מתמודדים. מורדכי כהן איש הגליל הבטיח לסייע לנו לקדם נושאים אלו ובפגישת

העבודה שקיימנו ליישום החלטת הממשלה נקבע כי המנכ"ל יקדם יחד איתנו את פתיחת 

 החלטת הממשלה והוספת נדבכים שוטפים לתקציב כמו הגדלת מענק האיזון, הוספת 

דלת תקציבי פיתוח ועוד'. אני שמח על כך שהצלחנו לארח תקציבים למשרות סטטוטוריות, הג

את המנכ"ל וביחד עם קריית שמונה ושלומי אנו ממשיכים לקדם את החלטת הממשלה 

 ההיסטורית שניתנה לנו.

 כחלק מהמאמצים  -טחוןיפגישה וסיור עם נוחי מנדל ראש היחידה להתיישבות במשרד הב

שעבר גם עם ראש היחידה להתיישבות  לשים את מטולה במרכז המפה נפגשתי בשבוע

ן היתר בניסיון לקדם כמה תחומים בסוגיה האזרחית ביטחונית שעימה אנו מתמודדים. בי

המזרחי וביקשתי את עזרתו בסיוע כמו כן מצלמות לשערי הצגתי לנוחי את פיתוח הצד 

שבהרכבת מצלמות בישוב כמו כן נענה ראש היחידה  תהישוב וזאת לאור הבעייתיו

להתיישבות להקצות לנו רכב קב"ט במימון מלא ובקרוב נאשר את זה ונצא לרכש רכב קב"ט 

 למועצה נוסף.

 בהמשך לדיווח שאבי העביר בסוגיית הזבובים בישיבה הקודמת הפוקדת את  -זבובים בגליל

יית הזבובים היא בכל הגליל כולו ולא רק הגליל כולו, אני רוצה להבהיר אחת ולתמיד. בע

במטולה ולא רק בשנה האחרונה. באופן אישי מכיר, יודע וראיתי לא מעט ישובים לאורך 

הגבול ובגליל שמתמודדים מול התופעה הזו אפילו יותר ממטולה שנגרמת בין היתר 

מההתחממות הגלובלית העולמית. המועצה בראשותי משקיעה משאבים רבים בהדברה 

שהורגת את הזבובים ובחומרים יקרים מאוד שאנו מרססים כמה פעמים בשבועות האחרונים 

סביב משטחים, פחי האשפה וכו' אבל חשוב לומר ביושר אין תרופת פלא ואי אפשר להדביר 

אחת ולתמיד את הזבובים. בנוסף לכל זאת אצלנו במטולה אנו מתמודדים בבעיה נוספת, 

נגדנו מהצד הצפוני שבה חקלאי דרום לבנון מפזרים המלחמה הביולוגית שמנוהלת 

בחודשיים האחרונים זבל אורגני שמגביר את התופעה אצלנו ומלווה גם בריחות לא נעימים. 

גם נושא זה הועלה בפני אלוף הפיקוד ואף נעשתה תלונה רשמית שלי למפקד יוניפי"ל בדרום 

 יעים עצות לבנון. חוסר האחריות של אנשים אשר כותבים על כך ומצ

אחיטופל רק מזיקה לנו התושבים ולתיירות במטולה. אני ממליץ לנהוג באיפוק בסוגיה הזו , 

 זוהי תקופה שתחלוף בקרוב אני מקווה.
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 21:12הישיבה הסתיימה בשעה: 

 יערה אסור מנהלת לשכה: מהרש

 כבוד רב,ב

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                           קובי נגר        

 ראש המועצה                              מנכ"ל  המועצה      


